
SAK 10 a. 

Innføring av åpen stambok for rasen Norsk Buhund. 

Det er fremmet forslag om at Norsk Buhundklubb søker NKK om innføring av 

åpen stambok for rasen Norsk Buhund. (se vedlegg). 

 

Forslaget ble oversendt til NBKs Avlsråd for råd/veiledning  og deres uttalelse 

er grunnlaget for Styrets avgjørelse og innstilling til Årsmøtet. 

 

Avlsrådets råd/veiledning ligger vedlagt. 

Angående forslag om innføring av åpen stambok for rasen Norsk Buhund 
 
NBKs avlsråd mener at hovedutfordringen for rasen ligger i å få flere individer 
som allerede finnes registrert, brukt i avl. Og ved å få til en bredere avl enn den 
vi har i dag, vil vi kunne klare utfordringen.   
 
Vi kjenner ikke til at det skal finnes ”linjer” som eksisterer utenfor NKK etter 
åpning av stambok ved sammenslåingen av Norsk buhundklubb og 
Buhundklubben Norge. Skulle andre sitte på annen kunnskap ville selvsagt det 
være interessant å få kjennskap til dette, og problemstillingen ville muligens 
blitt en annen.  
 
Dersom en slik ordning likevel skulle bli stemt innført, mener avlsrådet at 
”sufficient” er et veldig lavt krav. På utstillinger gjennom de siste årene har 
denne premieringen sjelden blitt brukt på rasen. Skulle en hund av uregistrerte 
foreldre bli vurdert tatt inn under rasen, bør bedømmelsen ”very good” (eller 
”good”) være et absolutt minimum. 
 
Vår innstilling er likevel at stambok forblir lukket inntil eventuell ny kunnskap 
om ”gamle” linjer blir kjent. 
 

Styrets innstining: 

På bakgrunn av Avlsrådets innstilling ber Styret om at Årsmøtet sier nei til 

innføring av åpen stambok for rasen  Norsk Buhund. 


